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PROTOKÓŁ NR LXXXI/24 

Z LXXXI SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 26 LUTEGO 2024 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                 Obecnych – 20 radnych 

Nieobecny: radny Jarosław Gejcyg. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

I.  Sprawy organizacyjne: 

1.  otwarcie obrad, 

2.  stwierdzenie prawomocności obrad, 

3.  przedstawienie porządku obrad. 

4.  przyjęcie protokołu z LXXX Sesji Rady Miasta Żyrardowa. 

II.  Projekty uchwał w sprawie: 

1.  zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2024–2036, 

2.  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2024, 

3.  udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Żyrardowskiego, 

4.  powierzenia Przedsiębiorstwu Gospodarki Komunalnej „Żyrardów” Spółka z o.o. z siedzibą  

w Żyrardowie wykonywania zadań własnych Gminy Miasto Żyrardów w zakresie: prowadzenia 

schroniska dla zwierząt, wyłapywania bezpańskich zwierząt, organizacji pomocy weterynaryjnej dla 

rannych zwierząt, rejestracji i znakowania zwierząt, prowadzenia działań zapobiegających 

bezdomności zwierząt z uwzględnieniem sterylizacji i adopcji zwierząt, zbierania, transportu  

i unieszkodliwiania zwłok bezdomnych zwierząt lub ich części oraz współdziałania  

z przedsiębiorcami podejmującymi działalność w tym zakresie, współpracy z mieszkańcami, 

organizacyjnymi pozarządowymi i innymi instytucjami działającymi w zakresie ochrony zwierząt, 

opieki nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie, 

5.  zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

6.  udzielenia dotacji celowej Rzymskokatolickiej Parafii Matki Bożej Pocieszenia w Żyrardowie na 

realizację inwestycji pod nazwą Remont konstrukcji więźby dachowej i wymiana pokrycia 

dachowego budynku plebanii przy kościele pod wezwaniem Matki Bożej Pocieszenia w Żyrardowie, 

7.  udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej Wniebowstąpienia Pańskiego w Żyrardowie 

na realizację inwestycji pod nazwą Konserwacja i restauracja elewacji wieży XIX-wiecznego 

kościoła pod wezwaniem Wniebowstąpienia Pańskiego w Żyrardowie, 

8.  nabycia działek położonych w Żyrardowie, 

9.  przyjęcia istniejącej nazwy ulicy, 

10.  przedłużenia przebiegu ulicy Południowej, 
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11.  nadania nazwy ulicom w Żyrardowie, 

12.  powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników, 

13.  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Żyrardowa. 

III. Informacje: 

1. Informacja dotycząca planowanych wydarzeń kulturalnych w 2024 roku. 

2. Informacja z wykonania przyjętych przez Radę uchwał. 

IV. Wnioski, interpelacje, zapytania radnych. 

V.  Wolne wnioski. 

VI. Zamknięcie obrad. 

 

 

I. Sprawy organizacyjne. 

Ad I.1. i I.2. 

W dniu 26 lutego 2024 r. o godz. 15.13 w Resursie w Żyrardowie rozpoczęły się obrady LXXXI 

Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Ich otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Ryszard 

Mirgos, który stwierdził prawomocność obrad.  

 

Ad I.3. 

Radny Mateusz Nalej zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta Żyrardowa. Dodał, że projekt uchwały 

został przekazany radnym drogą mailową. 

Radny Arkadiusz Rzepecki zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/401/21 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 25 listopada 2021 r.  

w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Rady Miasta Żyrardowa. Wskazał, że w roku 

2022 radni doprecyzowali zasady w taki sposób, że podjęta wówczas zmiana sugeruje,  

że Przewodniczący Komisji otrzymuje wyższą dietę nie tylko za posiedzenie komisji, której 

przewodniczy, lecz także tej, której jest członkiem, co nie było zgodne z intencją Komisji Statutowej 

RMŻ. Komisja zaproponowała modyfikację uchwały, aby nowa rada nie miała problemów  

z interpretacją. Zgłosił także wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Wskazał, że projekt nie 

uzyskał pozytywnej opinii Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych RMŻ, która uznała, 

że należy całościowo pochylić się nad ewentualnymi zmianami w tym zakresie.  

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnego Mateusza Naleja o rozszerzenie porządku 

obrad o projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta Żyrardowa.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 19 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 
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Wyniki głosowania nad wnioskiem radnego Mateusza Naleja o rozszerzenie porządku obrad o projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta Żyrardowa: 

„za” – 19 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, 

radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta 

Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecny podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg. 

 

Radna Grażyna Stefańska zaproponowała, by przed wprowadzeniem do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/401/21 Rady Miasta Żyrardowa z dnia  

25 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Rady Miasta Żyrardowa, 

przeprowadzić dyskusję na ten temat. Stwierdziła, że nie znajduje uzasadnienia do wprowadzania 

zmian, kiedy kończy się kadencja. Dodała, że obowiązująca uchwała wymaga zmian, nie tylko w kwestii 

poruszonej w projekcie. Podkreśliła, że taka uchwała zasługuje na to, by każdy miał czas przeanalizować 

proponowane zmiany i wyrobić sobie stosowną opinię. Oceniła, że nie ma potrzeby wprowadzania tego 

projektu pod obrady trwającej sesji. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przypomniał, że temat związany ze sposobem naliczania diet był 

długo konsultowany i Rada zdecydowała o naliczaniu diet nie ryczałtowo, ale w zależności od 

podejmowanej przez radnych aktywności, uwzględniając sprawowane przez nich funkcje. Przypomniał, 

że w 2022 r. zgłoszono wątpliwość dotyczącą tego, czy dieta należy się tylko członkom komisji, czy 

również radnym, którzy uczestniczyli w posiedzeniu komisji, której nie są członkami. Celem Rady 

Miasta było nagradzanie za pracę członków danej komisji, dlatego w 2022 r. doprecyzowano ten zapis, 

jednak zmiana przeprecyzowała zapis, załatwiając sprawę w przypadku radnego niefunkcyjnego, ale 

czyniąc zapis mówiący o Przewodniczącym Komisji sprzeczny z intencją Komisji, jako że obecny zapis 

mógłby sugerować, że Przewodniczący Komisji otrzymuje wyższą dietę nie tylko za posiedzenie 

komisji, której przewodniczy, lecz także tej, której jest członkiem. Podkreślił, że zmiana nie ma na celu 

zwiększenie żadnych stawek, ale uczynienie interpretacji jednoznaczną.  

Radna Grażyna Stefańska wskazała, że uchwała funkcjonuje po zmianach prawie rok czasu, 

wyrażając zdziwienie, że pod koniec kadencji dopatrzono się konieczności jej zmiany. Odwołała się do 

wypowiedzi przedmówcy, zwracając uwagę, że w uchwale, która obowiązywała przed 2021 r., było 

dużo błędów, w tym fakt ustalenia stawki ryczałtowej. Dodała, że nadzór prawny Wojewody 

unieważniał takie uchwały, zaś ta z 2004 r. nadal funkcjonowała; wspomniała również o fakcie,  

że funkcjonowały wówczas usprawiedliwienia, które sprawiały, że radny otrzymywał dietę, mimo że 
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nie uczestniczył w posiedzeniach. Zmiana uchwały dotyczącej diet była konieczna. Dodała, że nie każdy 

pamięta dokładne zapisy i procenty uchwały z 2021 r., dlatego nie należy wprowadzać przedłożonego 

projektu do porządku obrad takim trybem. 

Radny Artur Pietrus wskazał, że na dyskusję będzie czas, kiedy Rada przystąpi do omawiania 

projektu uchwały. Zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji i przystąpienie do głosowania. 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnego Artura Pietrusa o zakończenie dyskusji  

i przystąpienie do głosowania. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy poparli wniosek  

20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnego Artura Pietrusa o zakończenie dyskusji i przystąpienie  

do głosowania: 

„za” – 20 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnego Arkadiusza Rzepeckiego o rozszerzenie 

porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/401/21 Rady Miasta Żyrardowa 

z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Rady Miasta 

Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy poparli wniosek  

18 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnego Arkadiusza Rzepeckiego o rozszerzenie porządku obrad  

o projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/401/21 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 25 listopada 

2021 r. w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 18 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz 

Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Teresa Lefelt. 

Nieobecny podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnego Arkadiusza Rzepeckiego o zdjęcie  

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 
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odpadami komunalnymi. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy poparli wniosek  

18 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnego Arkadiusza Rzepeckiego o zdjęcie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi: 

„za” – 18 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Sławomir Wardziak. 

Nieobecny podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg. 

 

Przeprowadzono głosowanie porządku obrad po zmianach. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 20 radnych, którzy zaaprobowali porządek obrad 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” 

i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem porządku obrad po zmianach: 

„za” – 20 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg. 

 

PORZĄDEK OBRAD ZMIENIONY W PUNKCIE II. 

II.  Projekty uchwał w sprawie: 

1.  zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2024–2036, 

2.  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2024, 

3.  udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Żyrardowskiego, 

4.  powierzenia Przedsiębiorstwu Gospodarki Komunalnej „Żyrardów” Spółka z o.o. z siedzibą  

w Żyrardowie wykonywania zadań własnych Gminy Miasto Żyrardów w zakresie: prowadzenia 

schroniska dla zwierząt, wyłapywania bezpańskich zwierząt, organizacji pomocy weterynaryjnej dla 

rannych zwierząt, rejestracji i znakowania zwierząt, prowadzenia działań zapobiegających 

bezdomności zwierząt z uwzględnieniem sterylizacji i adopcji zwierząt, zbierania, transportu  

i unieszkodliwiania zwłok bezdomnych zwierząt lub ich części oraz współdziałania  



Protokół nr LXXXI/24 z LXXXI Sesji Rady Miasta Żyrardowa – 26.02.2024  
  6 

z przedsiębiorcami podejmującymi działalność w tym zakresie, współpracy z mieszkańcami, 

organizacyjnymi pozarządowymi i innymi instytucjami działającymi w zakresie ochrony zwierząt, 

opieki nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie, 

5.  udzielenia dotacji celowej Rzymskokatolickiej Parafii Matki Bożej Pocieszenia w Żyrardowie  

na realizację inwestycji pod nazwą Remont konstrukcji więźby dachowej i wymiana pokrycia 

dachowego budynku plebanii przy kościele pod wezwaniem Matki Bożej Pocieszenia w Żyrardowie, 

6.  udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej Wniebowstąpienia Pańskiego w Żyrardowie 

na realizację inwestycji pod nazwą Konserwacja i restauracja elewacji wieży XIX-wiecznego 

kościoła pod wezwaniem Wniebowstąpienia Pańskiego w Żyrardowie, 

7.  nabycia działek położonych w Żyrardowie, 

8.  przyjęcia istniejącej nazwy ulicy, 

9.  przedłużenia przebiegu ulicy Południowej, 

10.  nadania nazwy ulicom w Żyrardowie, 

11.  powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników, 

12.  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Żyrardowa, 

13. rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta Żyrardowa, 

14.  zmiany Uchwały Nr XLV/401/21 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie 

ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Rady Miasta Żyrardowa. 

 

Ad I.4. 

Do przedłożonego projektu protokołu nie zgłoszono uwag, w związku z czym przeprowadzono 

głosowanie nad przyjęciem protokołu z LXXX Sesji Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 20 radnych, którzy przyjęli protokół 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z LXXX Sesji Rady Miasta Żyrardowa:  

„za” – 20 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg. 

 

II. Projekty uchwał. 

Ad II.1. i II.2. 
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Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, przedstawiła trzy projekty uchwał: (1) zmieniającej 

Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024– 2036,  

(2) zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2024 oraz (3) w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Żyrardowskiego. Wspominała o autopoprawkach przekazanych 

radnym przed sesją, a dotyczących m.in. zmiany rozdziału, w którym dokonywane będzie zwiększenie 

w wysokości 400 tys. zł w związku z wprowadzeniem nowego jednorocznego zadania inwestycyjnego 

pn. „Opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej na modernizację wybranych budynków 

komunalnych na terenie Miasta Żyrardowa” – z rozdziału 60016 na rozdział 70007. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali wszystkie trzy projekty uchwał. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Żyrardowa na lata 2024–2036. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 

20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2024–2036: 

„za” – 20 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta 

Żyrardowa na rok 2024. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę  

20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2024: 

„za” – 20 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg. 
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Pani Joanna Engel, Dyrektora Wydziału Dróg i Transportu Miejskiego, przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Żyrardowskiego. 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Powiatu Żyrardowskiego. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 

19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Żyrardowskiego: 

„za” – 19 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radna Grażyna Stefańska, 

radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta 

Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Arkadiusz Sowa. 

Nieobecny podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg. 

 

Ad II.4. 

Pani Aneta Kalisiak-Ćwikowska, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej, przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu Gospodarki Komunalnej „Żyrardów” Spółka 

z o.o. z siedzibą w Żyrardowie wykonywania zadań własnych Gminy Miasto Żyrardów w zakresie: 

prowadzenia schroniska dla zwierząt, wyłapywania bezpańskich zwierząt, organizacji pomocy 

weterynaryjnej dla rannych zwierząt, rejestracji i znakowania zwierząt, prowadzenia działań 

zapobiegających bezdomności zwierząt z uwzględnieniem sterylizacji i adopcji zwierząt, zbierania, 

transportu i unieszkodliwiania zwłok bezdomnych zwierząt lub ich części oraz współdziałania  

z przedsiębiorcami podejmującymi działalność w tym zakresie, współpracy z mieszkańcami, 

organizacyjnymi pozarządowymi i innymi instytucjami działającymi w zakresie ochrony zwierząt, 

opieki nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie. Zgłosiła autopoprawkę w § 4 projektu 

uchwały, związaną z terminem wejścia w życie uchwały – nowy termin to 1 lipca 2024 r. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu Gospodarki Komunalnej „Żyrardów” Spółka z o.o. z siedzibą 

w Żyrardowie wykonywania zadań własnych Gminy Miasto Żyrardów w zakresie: prowadzenia 

schroniska dla zwierząt, wyłapywania bezpańskich zwierząt, organizacji pomocy weterynaryjnej dla 
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rannych zwierząt, rejestracji i znakowania zwierząt, prowadzenia działań zapobiegających bezdomności 

zwierząt z uwzględnieniem sterylizacji i adopcji zwierząt, zbierania, transportu i unieszkodliwiania 

zwłok bezdomnych zwierząt lub ich części oraz współdziałania z przedsiębiorcami podejmującymi 

działalność w tym zakresie, współpracy z mieszkańcami, organizacyjnymi pozarządowymi i innymi 

instytucjami działającymi w zakresie ochrony zwierząt, opieki nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich 

dokarmianie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu Gospodarki 

Komunalnej „Żyrardów” Spółka z o.o. z siedzibą w Żyrardowie wykonywania zadań własnych Gminy 

Miasto Żyrardów w zakresie: prowadzenia schroniska dla zwierząt, wyłapywania bezpańskich zwierząt, 

organizacji pomocy weterynaryjnej dla rannych zwierząt, rejestracji i znakowania zwierząt, prowadzenia 

działań zapobiegających bezdomności zwierząt z uwzględnieniem sterylizacji i adopcji zwierząt, zbierania, 

transportu i unieszkodliwiania zwłok bezdomnych zwierząt lub ich części oraz współdziałania  

z przedsiębiorcami podejmującymi działalność w tym zakresie, współpracy z mieszkańcami, 

organizacyjnymi pozarządowymi i innymi instytucjami działającymi w zakresie ochrony zwierząt, opieki 

nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie: 

„za” – 20 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg. 

 

Ad II.5. i II.6. 

Pani Lucyna Mollin-Wyskiel, Zastępca Miejskiego Konserwatora Zabytków, przedstawiła dwa 

projekty uchwał: (1) w sprawie udzielenia dotacji celowej Rzymskokatolickiej Parafii Matki Bożej 

Pocieszenia w Żyrardowie na realizację inwestycji pod nazwą Remont konstrukcji więźby dachowej  

i wymiana pokrycia dachowego budynku plebanii przy kościele pod wezwaniem Matki Bożej Pocieszenia 

w Żyrardowie oraz (2) w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej 

Wniebowstąpienia Pańskiego w Żyrardowie na realizację inwestycji pod nazwą Konserwacja i restauracja 

elewacji wieży XIX-wiecznego kościoła pod wezwaniem Wniebowstąpienia Pańskiego w Żyrardowie. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali obydwa projekty uchwał. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie udzielenia dotacji celowej Rzymskokatolickiej Parafii Matki Bożej Pocieszenia  

w Żyrardowie na realizację inwestycji pod nazwą Remont konstrukcji więźby dachowej  
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i wymiana pokrycia dachowego budynku plebanii przy kościele pod wezwaniem Matki Bożej 

Pocieszenia w Żyrardowie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę  

20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Rzymskokatolickiej 

Parafii Matki Bożej Pocieszenia w Żyrardowie na realizację inwestycji pod nazwą Remont konstrukcji 

więźby dachowej i wymiana pokrycia dachowego budynku plebanii przy kościele pod wezwaniem Matki 

Bożej Pocieszenia w Żyrardowie: 

„za” – 20 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej 

Parafii Rzymskokatolickiej Wniebowstąpienia Pańskiego w Żyrardowie na realizację inwestycji pod 

nazwą Konserwacja i restauracja elewacji wieży XIX-wiecznego kościoła pod wezwaniem 

Wniebowstąpienia Pańskiego w Żyrardowie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy 

podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii 

Rzymskokatolickiej Wniebowstąpienia Pańskiego w Żyrardowie na realizację inwestycji pod nazwą 

Konserwacja i restauracja elewacji wieży XIX-wiecznego kościoła pod wezwaniem Wniebowstąpienia 

Pańskiego w Żyrardowie: 

„za” – 20 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godz. 18.04. 

 

Ad II.7. 

Pan Jakub Borowski, p.o. Dyrektora Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie nabycia działek położonych w Żyrardowie. 
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Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie nabycia działek położonych w Żyrardowie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, 

którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie nabycia działek położonych w Żyrardowie: 

„za” – 18 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg. 

 

Ad II.8. i II.9. 

Pan Jakub Borowski, p.o. Dyrektora Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, przedstawił dwa 

projekty uchwał: (1) w sprawie przyjęcia istniejącej nazwy ulicy i (2) w sprawie przedłużenia przebiegu 

ulicy Południowej. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali oba projekty uchwał. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie przyjęcia istniejącej nazwy ulicy. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy 

podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia istniejącej nazwy ulicy: 

„za” – 18 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przedłużenia przebiegu ulicy 

Południowej. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 
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Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie przedłużenia przebiegu ulicy Południowej: 

„za” – 18 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg. 

 

Ad II.10. 

Pan Jakub Borowski, p.o. Dyrektora Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicom w Żyrardowie. Odczytał również opinię Zespołu 

Nazewnictwa Miejskiego.  

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Radny Marek Treliński stwierdził, że rozumie konieczność nadania nazw ulicom, ale 

proponowane nazwy mu się nie podobają. Dodał, że nazwy nowych ulic powinny korespondować  

z nazwami ulic, których przedłużeniami będą.  

Radny Artur Pietrus, który jest członkiem Zespołu Nazewnictwa Miejskiego, odniósł się  

do dyskusji podczas posiedzenia Zespołu. Wskazał, że proponowany nazwy są neutralne i nawiązują  

do innych nazw w okolicy.  

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie nadania nazwy ulicom  

w Żyrardowie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę 17 głosami 

„za”, przy 1 głosie „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie nadania nazwy ulicom w Żyrardowie: 

„za” – 17 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 1 głos – radny Marek Treliński; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg. 

 

Ad II.11. 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos przedstawił projekt uchwały w sprawie 

powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników. Zaproponował powołanie zespołu w tym 
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samym składzie co ten, który w 2023 r. opiniował zgłoszenia osób zainteresowanych pełnieniem funkcji 

ławnika. 

Radna Monika Plak przedstawiła opinię Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw Społecznych 

RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Radny Arkadiusz Sowa zgłosił kandydaturę radnej Teresy Lefelt.  

Z sali zaproponowano powołanie zespołu w tym samym składzie co w 2023 r., tj. radny Józef 

Kapusta, radna Edyta Lubańska i radna Monika Plak. Trójka kandydatów wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Przeprowadzono głosowanie nad kandydaturą radnej Moniki Plak do pracy w zespole 

opiniującym kandydatów na ławników. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy 

zaaprobowali kandydaturę 17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad kandydaturą radnej Moniki Plak do pracy w zespole opiniującym kandydatów  

na ławników: 

„za” – 17 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, 

radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radny Sławomir 

Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Monika Plak. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad kandydaturą radnego Józefa Kapusty do pracy w zespole 

opiniującym kandydatów na ławników. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy 

zaaprobowali kandydaturę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad kandydaturą radnego Józefa Kapusty do pracy w zespole opiniującym kandydatów  

na ławników: 

„za” – 18 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad kandydaturą radnej Edyty Lubańskiej do pracy w zespole 

opiniującym kandydatów na ławników. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy 

zaaprobowali kandydaturę 17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 
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Wyniki głosowania nad kandydaturą radnej Edyty Lubańskiej do pracy w zespole opiniującym 

kandydatów na ławników: 

„za” – 17 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, 

radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, 

radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Edyta Lubańska. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie powołania zespołu 

opiniującego kandydatów na ławników. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów  

na ławników: 

„za” – 18 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg. 

 

Ad II.12. 

Pan Tomasz Aleksandrowicz, Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego i Urbanistyki, 

przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa: 
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„za” – 18 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg. 

 

Ad II.13. 

Radny Mateusz Nalej, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta Żyrardowa. 

Radny Marek Treliński stwierdził, że skarga od samego początku była źle procedowana. 

Stwierdził, że uzyskał informację, że sięgacz nie jest przynależny do drogi publicznej, ale jest drogą 

wewnętrzną, która nie podlega jurysdykcji Prezydenta Miasta, dlatego też nie ma w tej sprawie jego 

winy. Dodał, że jeśli powstał spór między sąsiadami, to właściwy dla rozstrzygnięcia tej sprawy jest 

sąd, zaś Komisja powinna pokierować sprawę od razu w inną stronę. Skargę ocenił jako niezasadną. 

Radny Arkadiusz Rzepecki zgodził się, że ta sprawa od początku powinna być pokierowana  

w inny sposób. Dodał, że ma dylemat, ponieważ w § 1 projektu uchwały znalazł się zapis mówiący  

o tym, że skarga jest zasadna, i obejmujący kwestie legalności zjazdu. Podkreślił, że każdy mieszkaniec 

powinien być obsłużony kompetentnie i sprawnie, a samorząd jest dla mieszkańców i powinien ułatwiać 

im życie. Zauważył, że kwestii zjazdu nie załatwi się przedmiotowym projektem uchwały, natomiast 

mógł on dotyczyć kwestii opieszałości, co jednak nie znalazło się w projekcie. Zaznaczył, że niezależnie 

od tego, jak Rada zagłosuje, pozostaje kwestia mieszkańców, którzy mają utrudniony dojazd do posesji.  

Radna Elżbieta Wrońska zapytała, do kogo należy działka, na której zlokalizowany jest sięgacz. 

Z sali uzyskała informację, że jest to teren gminny stanowiący drogę wewnętrzną. Oceniła, że skarżącym 

należy pomóc, a także dodała, że nie ma poglądu drugiej strony ani pełnej dokumentacji.  

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie 

Prezydenta Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy odrzucili 

projekt uchwały 14 głosami „przeciw”, przy braku 1 głosie „za” i 3 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta 

Żyrardowa: 

„za” – 1 głos – radny Mateusz Nalej; 

„przeciw” – 14 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Robert Latek, radna Teresa 

Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radny 

Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 
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„wstrzymuję się” – 3 głosy – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Arkadiusz 

Rzepecki. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg. 

 

Ad II.14. 

Radny Arkadiusz Rzepecki, Przewodniczący Komisji Statutowej RMŻ, przedstawił projekt 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/401/21 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 25 listopada  

2021 r. w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Rady Miasta Żyrardowa. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/401/21 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 25 listopada 2021 r.  

w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały zmiany Uchwały Nr XLV/401/21 Rady Miasta Żyrardowa  

z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 18 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Jarosław Gejcyg. 

 

Ad III. Informacje. 

Do przedłożonych informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań. 

 

Ad IV. Wnioski, interpelacje, zapytania radnych. 

Radny Marek Treliński powrócił do tematu skargi, która była omawiana podczas sesji. 

Zaproponował, by przeprowadzić mediacje między skarżącą a jej sąsiadami, zaś w przypadku braku 

rezultatów – skierować po pomoc prawną. 

Radna Elżbieta Wrońska przypomniała, że wnioskowała o naprawę chodnika przy  

ul. Skrowaczewskiego i uzyskała informacje, że prace zostaną wykonane. Zaapelowała o realizację 

naprawy chodnika. 

Radna Teresa Lefelt złożyła wniosek w sprawie poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ulic 

Okrzei i Wyspiańskiego poprzez montaż spowalniaczy.  
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Radny Arkadiusz Rzepecki przypomniał, że w upływającej kadencji powinny zostać 

rozpatrzone jeszcze trzy skargi. Odniósł się również do kwestii miejsc parkingowych wokół Zespołu 

Szkół Nr 1 oraz przywrócenia stanu ciągów komunikacyjnych uszkodzonych przez ciężki sprzęt, 

apelując o rozmowę ze Starostwem Powiatowym w temacie przywrócenia stanu ww. ciągów. 

Radny Józef Kapusta odwołał się do upamiętnienia żyrardowskich Żydów, które zostało 

zlokalizowane u zbiegu ul. 1 Maja i Mireckiego. Ocenił, że sam moment tego upamiętnienia jako bardzo 

niefortunny, jako że aktualnie państwo Izrael prowadzi w Palestynie wojnę. Dodał, że tego typu 

wydarzenia nie powinny odbywać się w przestrzeni publicznej w takim momencie.  

Radny Artur Pietrus zaproponował podjęcie rozmów z Żyrardowską Spółdzielnią 

Mieszkaniową w sprawie odkupienia fragmentu działki, który usprawniłby przepustowość  

z ul. Nietrzebki i Parkingowej. Przypomniał o złożonym wcześniej wniosku w sprawie poprawy 

bezpieczeństwa ruchu pieszych przy ulicy Ziołowej, apelując o jego realizację poprzez montaż progów 

zwalniających. 

 

Ad V. Wolne wnioski. 

Nie zgłoszono wniosków. 

 

Ad VI. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Ryszard Mirgos podziękował radnym i gościom  

za udział w posiedzeniu. Obrady LXXXI Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte o godz. 19.13. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/a,114662,sesja-rady-miasta-zyrardowa-nr-lxxxi-w-dniu-26-lutego-2024-r.html 

 

Protokół sporządziła dnia 12 marca 2024 r. Dorota Rdest 
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